
	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	   	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  
	  

Møtereferat	  

Hva:	  AK-‐møte,	  nr.	  2	  2016-‐2018	  

Avholdt:	  På	  NSFs	  kontor,	  Ullevål	  Stadion,	  15.06.2016	  

Tilstede:	  Claus	  Ryste	  (CR),	  Trond	  Olsen	  (TO),	  Gunnar	  Hvammen	  (GH),	  Kenneth	  

Larsen	  (KL),	  Lars	  Inge	  Graabak	  (LIG),	  Andrea	  Bell	  Pedersen	  (ABP),	  Anne	  Cathrine	  

Enstad	  (ACE)	  

Kopi:	  Skistyret	  og	  NSF	  Administrasjonen	  

Referent:	  ACE	  

	  
	  

Sak	  4	  –	  16/18	   Gjennomgang	  referatstyremøte	  nr.	  1	  2016/2018	  

Referat	  sendt	  ut	  til	  AK	  på	  forhånd.	  Ble	  gjennomgått	  og	  godkjent.	  

	  

Saker	  på	  styremøtet	  som	  skal	  unntas	  offentligheten	  av	  hensyn	  til	  personlover	  

etc.,	  lagres	  som	  vedlegg	  hos	  NSF	  ass.	  general	  sekretær,	  sammen	  med	  ordinær	  

referat.	  CR	  har	  egen	  styreprotokollperm	  for	  AK-‐referater	  tilgjengelig	  på	  

forbundets	  kontor.	  	  

	  

Sak	  5	  –	  16/18	   Status	  sport	  

Kort	  info	  og	  gjennomgang	  sport	  (som	  for	  øvrig	  gjøres	  på	  alle	  AK	  møtene).	  

	   	  



	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	   	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  
WC	  Herrer	  –	  Alle	  løperne	  rapporteres	  friske.	  Barmark	  godt	  i	  gang.	  	  

WC	  Damer	  –	  2	  av	  6	  har	  skadestatus.	  Barmark	  godt	  i	  gang.	  	  

Hatt	  møte	  med	  WC	  damer	  ang	  kultur	  og	  holdning,	  med	  ekstern	  support	  fra	  

OLT.	  	  

EC	  Damer	  og	  Herrer	  –	  Mangler	  pr	  i	  dag	  1	  person	  i	  trener-‐/serviceteamet	  

	   på	  begge	  lag.	  	  

LUC	  –	  Kritikk	  er	  rettet	  mot	  NSF	  er	  for	  dårlig	  og	  ufullstendig	  informasjon	  til	  

løperne	  og	  miljøet	  generelt.	  .	  CR	  tara	  tak	  i	  dette.	  

Administrasjon	  –	  John-‐Olav	  i	  pappaperm	  til	  midten	  av	  august.	  	  

	  

Dersom	  det	  er	  rom	  for	  flere	  løpere	  på	  enkelte	  EC	  samlinger	  eller	  permanent	  

medtrening	  så	  er	  det	  løpere	  som	  ligger	  nærmest	  en	  lagsplass	  som	  skal	  gis	  slik	  

mulighet.	  Aktuelle	  løpere	  kontaktes	  av	  CR	  og	  får	  lagt	  frem	  hva	  tilbudet	  

omfatter.	  

	  

	  

Utrede	  mulighet	  for	  jentesamling	  primært	  i	  gymnasalder	  for	  å	  bidra	  til	  å	  

utvikle	  en	  sterkere	  treningskultur.	  Herunder	  å	  se	  på	  muligheten	  for	  	  å	  tilføre	  

spesifikk	  kompetanse.	  	   	  

CR	  har	  ansvaret	  og	  snakker	  med	  Stefan	  og	  ser	  på	  muligheten	  for	  å	  få	  til	  en	  slik	  

samling(er).	  

	  

Sak	  6	  –	  16/18	   Terminliste	  

Presentert	  på	  vårmøtet,	  skigymnasmøtet	  og	  Attacking	  Vikings-‐møtet	  i	  forkant	  

av	  AK	  styremøtet,	  og	  godkjent	  i	  alle	  fora.	  

Det	  har	  vært	  diskutert	  forslag	  på	  renn	  i	  romjula,	  men	  ingen	  arrangører	  har	  

tatt	  det	  på	  seg.	  

Lagt	  opp	  til	  totalt	  51	  renn	  FIS	  renn	  for	  begge	  kjønn.	  	  

	  

Vedtak:	  Terminlisten	  godtas.	  



	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	   	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  
	  

	  

	  

Sak	  7	  –	  16/18	   Status	  økonomi	  

Regnskap	  pr	  mai	  2016	  viser	  et	  negativt	  resultat	  på	  kr.	  3	  662	  000,-‐.	  	  

Periodisering	  og	  konservativ	  inntektsføring	  påvirker	  tallene.	  CR	  redegjør	  for	  at	  

alpint	  	  er	  innenfor	  budsjett	  og	  at	  vedtatt	  budsjett	  fra	  forrige	  AK	  følges.	  

Markedsinntekter	  2016	  på	  31	  220	  909,-‐	  eks	  admin	  fee.	  

	   	  

Budsjett	  2016	  viser	  et	  lite	  positivt	  årsresultat	  på	  kr.	  34	  000,-‐.	  	  

LIG	  og	  GH	  skal	  bruke	  tid	  sammen	  med	  regnskapsavdelingen	  i	  NSF	  for	  å	  få	  

etterspurte	  rapporteringer	  ut	  til	  de	  ansatte	  og	  jobbe	  med	  kontrollen	  over	  

utgiftene.	  	  

	  

Sak	  8	  –	  16/18	   Rapport	  fra	  FIS	  Kongressen	  i	  Cancun,	  Mexico	  

Skiradius	  –	  Vedtatt	  radius	  på	  30	  m	  for	  guttene.	  	  

	  

	   Endring	  i	  startrekkefølge	  for	  WC	  fartsdisiplinene	  ble	  gjennomgått.	  	  	  

	  

CR	  valgt	  inn	  i	  FIS	  Executive	  Commitee.	  	  

	  

NSF	  alpint	  må	  bli	  bedre	  til	  å	  sende	  inn	  forslag	  til	  FIS	  kongressen	  i	  god	  tid.	  Det	  

tenkes	  utarbeidet	  en	  rutine	  på	  dette	  slik	  at	  man	  får	  inn	  de	  forslag	  som	  vi	  som	  

forbund	  mener	  er	  viktige.	  

	  

	  

Utvidelse	  av	  reklameplass	  på	  løperbekledning	  med	  50	  cm2.	  NSF	  er	  i	  

kommersiell	  dialog	  	  om	  utvidelsen.	  Fra	  forbundet	  sentralt	  har	  det	  vært	  ytret	  

ønske	  om	  å	  selge	  plassen	  til	  en	  general	  sponsor.	  Ingenting	  er	  avklart	  her.	  

	  



	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	   	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  
FIS	  ønsker	  å	  gjennomføre	  WC	  City	  Event	  i	  Oslo	  1.januar	  2017,	  Oslo.	  Svært	  

viktig	  sak	  for	  å	  bringe	  alpinsporten	  ut	  til	  publikum.	  AK	  sammen	  med	  NSF	  

setter	  ned	  en	  gruppe/interim	  styre	  for	  å	  jobbe	  videre	  med	  et	  slikt	  

arrangement	  i	  2017	  og/eller	  2018.	  	  

TO	  informerer	  skistyret	  om	  dette	  i	  førstkommende	  skistyremøte	  den	  22.	  juni	  

d.å.	  	  

	  

Droner	  over	  rennarena	  er	  forbudt.	   	   	  

	  

Diskuteres	  for	  å	  gjeninnføre	  	  maksimum	  antall	  renn	  for	  første	  års	  FIS	  løpere.	  

Antallet	  vil	  da	  mest	  sannsynlig	  være	  noe	  høyere	  enn	  ved	  tidligere	  regulering.	  

	  	  

3	  typer	  hjelmer	  som	  er	  FIS-‐godkjent.	  	   	  

	  

NOR	  –	  SWE	  –	  FIN	  FIS	  rennsamarbeid:	  Enighet	  om	  at	  det	  skal	  tas	  Entry	  Fee	  på	  

alle	  utenlandske	  løpere	  på	  Euro	  20.	  I	  tillegg	  kommer	  de	  ordinære	  

heiskortpriser.	  For	  norske	  utøvere	  i	  Finland	  og	  Sverige,	  og	  motsatt	  er	  man	  

enige	  om	  at	  de	  løperne	  som	  er	  inne	  i	  grunnkvoten	  gis	  fri	  Entry	  Fee	  samt	  fri	  

Heiskort	  som	  tidligere.	  Ny	  info	  og	  presiseringer,	  fra	  FIS	  legges	  ut	  på	  nettet.	  I	  

tillegg	  sende	  ut	  infotil	  kretser/klubb.	  

	  

Søknad	  VM	  Alpint	  

Ble	  omtalt	  på	  Skitinget.	  Flere	  kan	  være	  interessert	  i	  å	  søke.	  

AK	  er	  positive	  og	  mener	  et	  VM	  til	  Norge	  vil	  være	  svært	  viktig	  av	  mange	  

grunner.	  Prosessen	  følges	  opp	  av	  CR	  og	  TO.	  	  	  

	  

Sak	  9	  –	  16/18	   Forslag	  til	  samme	  uttakskriterier	  for	  VM	  som	  for	  OL	  

Landslagstrenerne	  sammen	  med	  CR	  har	  gjort	  en	  vurdering	  om	  å	  gjøre	  VM	  

kravene	  like	  med	  OL	  kravene,	  da	  det	  ikke	  er	  noen	  grunn	  til	  forskjell.	  

	  



	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	   	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  
VM	  og	  Olympiske	  leker	  er	  likt	  med	  1	  x	  8	  plassering	  og/eller	  2	  x	  16	  plasseringer	  

i	  WC.	  

	  

Vedtak:	  AK	  	  vedtar	  kriteriene	  for	  uttak	  med	  de	  endringene	  som	  er	  foreslått	  .	  

	  

Sak	  10	  –	  16/18	  Gjennomgang	  –	  bredde	  og	  kompetanseutvikling	  

ABP	  har	  hatt	  ansvaret.	  Ved	  bidrag	  på	  IM	  tester,	  EC,	  utdannings	  møter	  med	  

ansatte,	  etc.	  Et	  viktig	  tema	  som	  det	  skal	  legges	  en	  plan	  for	  med	  mål	  om	  å	  få	  

flere	  trenere,	  bedre	  faglig	  utvikling	  og	  flere	  løpere	  med.	  

	  

	  

Sak	  11	  –	  16/18	  Gjennomgang	  –	  integrering	  

ACE	  gjennomgikk	  kort	  hva	  arbeidet	  i	  FH-‐utvalget	  går	  ut	  på.	  Dette	  er	  et	  eget	  

utvalg,	  som	  rapporterer	  til	  Skistyret.	  FH-‐utvalget	  skal	  jobbe	  med	  bredde,	  

mens	  gren	  skal	  jobbe	  med	  toppidrett.	  

Alpint	  har	  gjort	  forbedringer	  de	  siste	  4	  årene	  som	  tilsier	  en	  bedre	  

organisering,	  og	  også	  etter	  hvert	  større	  aktivitet.	  

ACE	  er	  foreslått	  som	  fortsatt	  medlem	  i	  FH-‐utvalget.	  

TO	  bes	  ta	  inn	  til	  skistyret	  behovet	  for	  økonomisk	  tilskudd	  fra	  sentralt	  hold	  for	  

å	  kunne	  støtte	  opp	  om	  idrett	  for	  utøvere	  med	  funksjonsnedsettelse.	  

	  

	   Kommer	  tilbake	  til	  dette	  på	  strategimøtet.	  

	  

Sak	  12	  –	  16/18	  	  Gjennomgang	  –	  anlegg.	  

TO,	  ACE	  og	  Marit	  Gjærland,	  anleggsansvarlig	  NSF,	  hadde	  møte	  med	  mulig	  

anleggskonsulent	  den	  15.	  juni	  for	  å	  se	  på	  hvordan	  dette	  kan	  organiseres.	  

Videre	  så	  må	  det	  fortsatt	  jobbes	  med	  en	  «utdanningstrapp»	  for	  å	  utdanne	  

anleggskonsulenter	  alpint.	  Gjærland	  holder	  i	  dette.	  

Nye	  nærskianlegg	  på	  trappene	  i	  Gråkallen,	  Trondheim	  og	  Bodø.	  Viktig	  for	  

fremme	  av	  alpinidretten.	  	  



	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	   	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  
Vi	  må	  se	  på	  muligheten	  for	  å	  ennå	  bedre	  tilgjengelighet	  for	  trening	  i	  

sentrumsnære	  anlegg	  i	  Oslo/Akershus	  området..	  

	  

	   Kommer	  tilbake	  til	  dette	  på	  strategimøtet.	  	  

	  

Sak	  13	  –	  16/18	  Gjennomgang	  Skipolitisk	  dokument	  2016	  –	  2018	  

	   Kommer	  tilbake	  til	  dette	  på	  strategimøtet.	  

	  

Sak	  14	  –	  16/18	  Gjennomgang	  status	  ECO/LF/HL/NM2017.	  

ECO	  –	  Trysil,	  SG/GS	  20.-‐22.	  januar	  2017	  

TL	  –	  Voss	  31.	  mars	  –	  til	  ?	  2017	  	  

HL	  –	  Hafjell	  21.	  –	  26.mars	  2017	  	  

NM	  –	  Narvik	  28.mars	  –	  2.april	  2017	  

	  

Sak	  15	  –	  16/18	  Gjennomgang	  kommersielle	  og	  immaterielle	  rettighetsspørsmål.	  

Det	  må	  undersøkes	  hvilke	  rettighetsspørsmål	  og	  eierrettigheter	  vi	  har	  på	  våre	  

ulike	  prosjekter	  innen	  utstyr,	  merkevarenavn	  etc.	  Og	  hva	  vi	  eventuelt	  kan	  få	  

inntekter	  eller	  andre	  fordeler	  av.	  

TO	  vil	  undersøke	  varemerkeregistreringen	  av	  Attacking	  Vikings.	  

	  

Sak	  16	  –	  16/18	  Stort	  og	  smått	  i	  Alpin	  Norge.	  

Kommer	  tilbake	  til	  dette	  på	  strategimøtet.	  

	  

Sak	  17	  –	  16/18	  Gjennomgang	  ansvars	  og	  arbeidsområder	  i	  komiteen.	  

Bredde-‐	  og	  ungdom:	  

Arrangement:	  

Anlegg:	  

Kompetanse,	  trener	  faglig	  utvikling:	  

Økonomi:	  

Toppidrett:	  



	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	   	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  
Internasjonalt	  arbeid:	  

Info	  og	  kommunikasjon:	  

Integrering:	  Anne	  Cathrine	  	  

Marked:	  

Stort	  og	  smått	  i	  alpin	  Norge:	  

Alpin	  strategi:	  

	  

	   Kommer	  tilbake	  til	  dette	  på	  strategimøte	  

	  

Sak	  18	  –	  16/18	  Redegjørelse	  godtgjørelse	  og	  utgiftsdekning.	  

TO	  redegjorde	  for	  det	  reglement	  som	  foreligger,	  og	  	  at	  AK	  sitt	  forslag	  skal	  

oversendes	  skistyre	  for	  godkjennelse.	  	  

	  

Følende	  ble	  vedtatt:	  	  

AK	  besluttet	  å	  foreslå	  til	  Skistyret	  at	  AK	  leder	  skal	  kompenseres	  ved	  	  tidligere	  

vedtatt	  årlige	  sats	  på	  2G	  (92.000	  x	  2	  =	  184.000)	  for	  kommende	  periode.	  

Videre	  besluttet	  AK	  å	  foreslå	  til	  Skistyret	  	  å	  videreføre	  tidligere	  vedtatte	  

ordning	  hvor	  hvert	  AK	  medlem	  gis	  en	  kompensasjon	  stor	  kr.	  10	  000,00/år.	  	  

	  

Forslaget	  til	  vedtak	  fremmes	  på	  førstkommende	  skistyremøtet	  for	  

gjennomgang	  og	  eventuell	  godkjennelse.	  	  

	  

Sak	  19	  –	  16/18	  	  Status	  den	  enkelte	  løperavtale	  og	  rettighetsspørsmål	  

Lund	  Svindal	  og	  Jansrud	  har	  signert	  avtaler	  til	  sesongen	  18/19.	  Alle	  andre	  

utøvere	  bortsett	  fra	  en,	  har	  signert	  for	  2016/2017.	  

	   TO	  redegjorde	  for	  videre	  arbeid.	  	  

	  

	  

	  

	  



	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	   	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  
Sak	  20	  –	  16/18	  	  Status	  markedsarbeid	  

	   CR	  redegjorde.	  En	  strategiplan	  på	  marked	  skal	  utarbeides	  for	  med	  mål	  om	  å	  

løfte	  inntektene	  ytterligere.	  	  

	  

Sak	  21	  –	  16/18	  	  Gjennomgang	  –	  støtte	  lag	  med	  overårige	  

Vi	  har	  for	  sesongen	  2015/2016	  hatt	  samarbeid	  med	  Trønder	  Alpin	  hvor	  det	  er	  

gitt	  økonomisk	  støtte.	  Det	  har	  vært	  signalisert	  ca.	  samme	  støtte	  for	  sesongen	  

2016/2017.	  

Team	  Skistar	  har	  vært	  i	  kontakt	  med	  tidligere	  AK	  leder	  og	  deretter	  CR	  om	  evt.	  

lignende	  støtte/tilskudd	  for	  sesongen	  2016/2017.	  	  

	  

AK	  ser	  at	  de	  tilbud	  som	  gis	  til	  løpere	  som	  er	  ferdig	  med	  gymnas	  er	  viktig	  for	  å	  

få	  frem	  gode	  løpere	  -‐	  samt	  beholde	  flere	  løpere	  i	  Norge.	  AK	  er	  klar	  på	  at	  slik	  

støtte	  ikke	  kan	  forventes	  årlig,	  men	  vil	  være	  gjenstand	  for	  en	  konkret	  

vurdering	  det	  enkelte	  år.	  

	  

Vedtak:	  Trønder	  Alpin	  og	  Team	  Skistar	  gis	  kr.	  100	  000,-‐	  hver,	  som	  

trenertilskudd	  for	  overårige	  utøvere.	  	  

	  

Sak	  22	  –	  16/18	  	  Møteplan	  høst	  2016	  

Vedtak:	  

Forslag	  til	  møteplan	  sendes	  ut	  når	  Skistyre	  har	  vedtatt	  dato	  for	  høstmøte	  med	  

mer	  da	  det	  er	  formålstjenlig	  å	  koordinere	  AK	  sine	  møter	  til	  en	  viss	  grad	  med	  

skistyrets	  møteplan.	  	  

	  

	  

Sak	  23	  –	  16/18	  Stort	  og	  smått	  i	  alpin	  Norge.	  

	   Kommer	  tilbake	  til	  formen	  omkring	  dette	  på	  kommende	  strategimøtet.	  

Følgende	  enkelt	  saker	  ble	  kommentert.	  	  

	  



	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	   	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  
	  

• Vi	  må	  ha	  et	  styremøte	  som	  går	  rent	  på	  alpinstrategi,	  med	  langsiktige	  målsettinger.	  

Sette	  klare	  retningslinjer	  for	  arbeidet	  til	  Alpinkomitéen.	   	   	  

• Arrangement:	  Det	  må	  jobbes	  med	  økonomispørsmålet	  og	  arrangementsavtaler.	  En	  vil	  

arbeide	  med	  å	  knytte	  oss	  ennå	  bedre	  til	  arrangementsavdelingen	  i	  NSF.	  Annette	  

Neshagen	  er	  den	  som	  konkret	  har	  alpint	  som	  sitt	  ansvarsområde.	  	  

o Det	  arbeides	  konkret	  med	  et	  større	  arrangement,	  såkalt	  City	  Event,	  i	  Oslo-‐

området	  allerede	  sesongen	  2016/2017.	  Mulig	  arena	  vil	  være	  spektakulær	  og	  

vil	  kunne	  gi	  en	  flott	  mulighet	  til	  å	  lande	  ytterligere	  ett	  årlig	  signal	  arrangement	  

for	  alpin	  skisport	  i	  Norge.	  Arbeidet	  koordineres	  av	  CR.	  	  

• Vi	  leverer	  en	  rapport	  til	  Skistyret	  med	  status	  før	  hvert	  styremøte.	  CR	  fortsetter	  med	  å	  

skrive	  disse,	  men	  TO	  gis	  dem	  til	  gjennomgang	  før	  oversendelse.	  	  	  

• AK	  må	  melde	  inn	  representant	  til	  ankeutvalget,	  opp	  mot	  idretten,	  inn	  til	  skistyret:	  	  

o Vedtak:	  Det	  ble	  besluttet	  at	  LIG	  kontakter	  Karina	  Birkelund,	  tidligere	  AK-‐

medlem,	  for	  å	  kunne	  være	  AK	  sin	  kandidat.	  

	  

	  


